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Datum: 6. 10. 2023  

          Številka: 900-1/2023-10 
 
 
Zapisnik 9. redne seje Sveta Osnovne šole Toneta Čufarja, ki je potekala v sredo,  
4. 10. 2023, ob 7.30 v knjižnici šole. 
 
 
Prisotni:                        Ana Burnik Kosi, Ana Lea Dornik, Maja Krivec, Maja Kukovič Badovinac, 

Daša Helena Kobe, Katja Štok, Lan Jenull, Nuša Jurkovič, Peter Pogačar. 
Odsotni:         Rok Pavlin, Patricija Čičmir – Vestić.  
Vabljeni: ravnateljica mag. Tanja Grünfeld, računovodkinja Ines Čuk 
 
 
Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. seje Sveta OŠ Toneta Čufarja. 
2. Realizacija LDN 2022/2023.  
3. Obravnava in potrditev letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024.  
4. Potrditev cen prehrane in oddaje prostorov. 
5. Pobude in predlogi. 

 

 
G. Pogačar je naprej pozdravil prisotne in predstavil dnevni red seje.  
 
K točki 1 
 
Na zapisnik 8. seje sveta šole ni bilo pripomb. 
 
43. SKLEP: Zapisnik 8. redne seje Sveta Osnovne šole Toneta Čufarja se potrdi. 
 
K točki 2 
 
Predstavniki sveta šole so Realizacijo letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 dobili 
po elektronski pošti. Ravnateljica je na kratko povzela vsebino realizacije LDN. 
 
G. Pogačar je pohvalil dosežke učencev pri NPZ in izpostavil, da so vedno nad slovenskim 
povprečjem. Kljub temu pa ga je zanimalo, zakaj je odstotek nižji pri slovenščini in če so nižji 
rezultati posledica slabše bralne pismenosti. 
Ravnateljica je odgovorila, da rezultatov ni mogoče primerjati. V testni poli pri slovenščini sta 
običajno dve zahtevni besedili, ki jo mora učenec natančno večkrat prebrati, saj so vprašanja 
vezana na priloženi besedili. Dopušča, da so rezultati lahko tudi posledica slabše bralne 
pismenosti, zato v tem šolskem letu učitelji namenjajo večji poudarek pisanju z roko, pisanju po 
nareku ipd. 
 
44. SKLEP: Svet Osnovne šole Toneta Čufarja potrjuje Realizacijo letnega delovnega 
načrta za šolsko leto 2022/2023. 
 
K točki 3 
 
Predstavniki sveta šole so letni delovni načrt dobili po elektronski pošti. Ravnateljica je 
predstavila Letni delovni načrt OŠ Toneta Čufarja za šolsko leto 2023/24 (LDN).  
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Ravnateljica je posebej predstavila nekaj novosti v tem šolskem letu:  

1) v mesecu septembru smo letos drugič izvedli tridnevni športno-likovni tabor za učence 3. 
triletja na Krvavcu, 

2) v zimskih mesecih bomo organizirali tridnevni smučarski tabor za učence 3. triletja 
(prostovoljna udeležba), 

3) nadaljujemo s plesnimi odmori, 
4) začeli bomo z interesno dejavnostjo Sam svoj mojster. 

Izpeljali bomo tudi vse druge dejavnosti, ki jih izvajamo že več let. 

 
G. Pogačarja je zanimalo, ali ima šola težave z zagotavljanjem strokovnih kadrov, glede na to, da 
v slovenskem prostoru ni dovolj učiteljev. 
Ravnateljica je povedala, da trenutno nimamo težav, prve večje kadrovske menjave bodo čez 
približno štiri leta, ko se bo upokojilo več učiteljev. 
 
G. Pogačar je  vprašal, kje bo v tem šolskem letu valeta. 
Ravnateljica je pojasnila, da bo tudi letos valeta na šolskem igrišču. Učence bodo učili plesati 
učitelji športa. 
 
G. Pogačar je še vprašal, kako je z realizacijo finančnega načrta in s stroški dela. Želel je 
opozoriti na to, da se postavka stroškov dela ne sme prenašati na druge postavke. 
Računovodkinja je odgovorila, da je bil v začetku leta sprejet finančni načrt. S postavkami 
stroškov dela je seznanjena, kar upošteva pri svojem delu. 
 
Ravnateljica je predstavnike sveta obvestila, da se bo zaradi obsežnih dodatnih del prenova 
šolskega igrišča zaključila v poletnih počitnicah leta 2024. Seznanila jih je tudi z vsebino, ki so jo 
dan prej obravnavali na svetu staršev. Povedala je, da starši želijo osebne omarice za učence, 
vendar šola  za prenovo nima sredstev. Obnove garderob običajno potekajo v sklopu energetske 
sanacije. 
 
Go. Štok je zanimalo, ali je šola statično varna in kdaj se bo v šoli izvedla energetska sanacija. 
Ravnateljica je pojasnila, da statično obnovo, če je potrebna, opravijo v okviru energetske 
sanacije. Ker je naša šola statično varna, dobro vzdrževana in ima manj energetskih izgub od 
drugih javnih zavodov, energetska sanacija za našo šolo še ni predvidena.  
  
45. SKLEP: Svet Osnovne šole Toneta Čufarja potrjuje Letni delovni načrt Osnovne šole 
Toneta Čufarja za šolsko leto 2023/2024. 
 
K točki 4 
 
Člani sveta so po elektronski pošti dobili cenik šolske prehrane in cenik oddajanja prostora v 
najem. Ravnateljica je poudarila, da ceno malice določa MVI. Glede cene kosila smo vezani na 
ceno dobavitelja kosil in enotne metodologije MOL, po kateri izračunamo ceno posameznega 
obroka. 
 
46. SKLEP: Člani Sveta Osnovne šole Toneta Čufarja so potrdili cenik prehrane za šolsko 
leto 2023/2024 in cenik oddaje prostorov šole za šolsko leto 2023/2024. 
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K točki 5 
 
Ravnateljica je člane sveta seznanila z akcijo Na pomoč!, ki jo bomo izvedli 25. 10. 2023. Za to 
akcijo smo se povezali s Srednjo zdravstveno šolo, ki bo za učence 2. in 3. triletja pripravila učne 
delavnice nudenja prve pomoči. 
 
Seja se je zaključila ob 8.00. 
 
Zapisala:               Peter Pogačar 
Barbara Dragar              predsednik Sveta Osnovne šole Toneta Čufarja 
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